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VI PROTESTERER HERVED MOT BERGEN KOMMUNES PLANER OM BYGGING AV GODSHAVN I YTREBYGDA.

Raunefjorden er et unikt natur og friluftsområde, flittig brukt som rekreasjon av mange. Skjønner ikke at det 

finnes fornuft i planer som vil gjøre disse områdene om til en godshavn. Når vi så i tillegg får vite at det slett 

ikke er bruk for denne havnen. Bergen havnevesen leier i dag ut store arealer til Bring, og at Bring sine 

aktiviteter ikke er havneavhengig, ja, da er det vanskelig å forstå disse planene. Det blir ikke lettere å forstå

planene, når det kommer fram at det finnes alternativer til godshavn i Ytrebygda, alternativer der godshavn 

ønskes velkommen.

La heller dette området, en uerstattelig naturperle, utvikles til nytte, glede og helsebringende formål for byens 

befolkning. Det snakkes mye om byutvikling i denne saken. Ja, hva er byutvikling? Er det leiligheter for noen få 

på Dokken, vise frem velstanden vår? La byutvikling være å ta vare på miljøet, kulturlandskapet og den fine 

skjærgården vår. Se til Stockholm, ikke Gøteborg. La badeviker, fiskeplasser og turstier bli allemannseie, slik det 

skal være i et LNF område. 

Ytrebygda er en stor bydel, slik sett er arealer med tilgang til sjø allerede mangelvare. Hvordan har det seg så 

at slike uhyrlige planer til stadighet kommer på baen? Bydelen har tatt en stor del av den samfunnsnyttige 

utviklingen. Den ingen vil ha. Kloakktunnel, industriområder, spesialavfall stasjon og flyplass blant annet. 

Ramser man opp slik, er det forståelig at de som kjenner området dårlig, tenker at dit kan en «hive« resten av 

«skiten» og. Her vil jeg vil spørre hvor lokaldemokratiet i Bergen Kommune er blitt av? Hvor er det blitt av 

nærdemokratiet, når politikerne som avgjør slike saker ikke kjenner nærområdet? Visst har Ytrebygda tatt sin

del av den såkalte samfunnsnyttige utviklingen!. Vi er ikke spesielt glad i verken flystøy eller andre»goder». 

Planer , planer, utredninger som aldri tar slutt. Liten helsegevinst å hente i dette. Til stadighet må grannelag og 

velforeninger på banen og fortelle hvorfor, hvorfor vi vil bo og leve her. Det kjennes slitsomt.

Vi bor i et naturskjønt område. . Jordbruk. Fine turstier gjennom skog , beitemark og langs sjø. Eget 

forsamlinghus, renovert på dugnad. Fiskefestivaler og grannemøter. Kulturminner i fleng. Gode granner, slik 

mange av oss har vært i generasjoner. Gode granner slik grannelagsnavnet vårt er tuftet på.  Gode granner vet 

jeg også at de er på Espeland og Hjellestad, skjønt de kaller seg velforeninger der. De vil bygden sin vel!   Slik 

også de mange som besøker bydelen, vil. De som bruker badevikene sommerstid, de som er med på å lage et 

yrende båtliv. Vi deler gjerne. Ytrebygda er en stor bydel, strandlinjen liten, navnet til tross. Den må tas vare 

på!



Fikk jeg fram hvorfor vi vil bo her, flystøyen til tross? Det viktige er å merke seg at det finnes grenseverdier for 

hva en kan tilføre i form av støy og ulemper i et boområde. Kart grensene for hvilke boliger om blir berørt av 

godshavnplanene er og for snever. Ingen kan klare å bo klemt mellom en flyplass og godshavn.! Nok er nok!

Vi er eiere av gnr109-6. LNF OMRÅDE et gårdsbruk i full drift, totalt areal 128 da, derav 84 da fulldyrket. Vi har 

bedrevet  betydelig nydyrking de siste 15 årene. Hele dette arealet er stiplet inn som utvidelsesområde for 

plan E og F. Jeg siterer fra landbruksplan Bergen Kommune:» Aktiv landbruksplan er viktig for å skape åpne 

vakre landskap som et fellesgode for allmennheten. I tillegg er det stor pedagogisk verdi at spesielt den 

oppvoksende generasjon får mulighet til både å se hvordan mat produseres, og får mulighet til kontakt med 

dyr. Det er derfor viktig for Bergen Kommune å vareta og videreutvikle landbruket i Bergen som en 

miljøfaktor.»  Det lille som er igjen av landbruk i Bergen Kommune bør vernes. Flesland gård drives som Innpå 

Tunet gård, har 50 vinterfôra sau, og nysatsing på storfe. Vi kjenner oss satt pris på av nærmiljøet. Neste 

generasjon har så smått begynt å planlegge sin drift av gården. Utbyggingsplaner som dette har skapt uro, og 

liten forutsigbarhet gjennom mange år. Vi vil så gjerne ha fred!

Konsekvensene om disse planene gjennomføres er fatalt ødeleggende for hele Bergen Kommune. 

Synes det er på høy tid at noen tar ansvar. Ber om at denne saken blir hurtigst mulig avgjort. Mye vil ikke alltid 

ha mer! Nok er nok! Legg til rette for trivsel! La nærdemokratiet komme til orde, slik rett er!
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